
 

Alter Kirchenweg 42 

24983 Hanved, Tel.: 04608 608 300 

 

Protokoll: 17.08.21.kl. 19:00 

Tilstede: Thomas M.,Thomas W., Michael K., Bente, Heidi, Kea, Laura, Michael N.,forældre: Peter M. 

Dagsorden:  

1. Velkomst 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde  
3. Spørgsmål fra forældre 
4. Nyt fra skolen 
5. Nyt fra SFO – tilmeldinger,  
6. Evalueringsskemaer 
7. Famly som kommunikationsplatform mellem skole/hjem 
8. Månedens klasse: hvem holder klassen bedst rent/hvor er der færrest konflikter/tales mest dansk 
9. indvielse af skolen 
10. Nyt fra FR 
11.  Eventuelt  
 

 

Ad 1 Velkomst ved Thomas 

 

Ad 2 Protokollen blev godkendt 

 

Ad 3  

- Der var spørgsmål til madordningen – tages op under punkt 5 

- Trafiksituationen er stadig et vigtigt emne for forældrene – emnet blev diskuteret, dog uden 

løsninger – vi sætter vores lid til SSW fraktionen, som har lovet at arbejde politisk med emnet

  

 

  

AD 4 

- Cykelprøve med 4 – 6 klasse: 27, 28 – praktisk undervisning, 30.09. cykelprøve  

-  31.09 motionsløb: skal igen være et sponsorløb 

- Angelina ny stilling – Maja overtager timerne - Maria løs vikar for Maja 

-  –  udflugterne betales af SR  - mail herom til forældrene  

-  1. + 2. klasse til Barfusspark i Schwackendorf den 30.08. 

-  rundboldstævne til 3./4. klasse den 31.08. (hvis det bliver aflyst, holder vi det på skolen med hele 

skolen) 

 

 

 

 

Ad 5  

- 45 tilmeldinger, Benjamin og Gesche ansat, Doris går på orlov fra september – Anouchka er der 

igen efter forældreorlov 



- Madordning SFO – Michael forklarer, hvorfor det ikke er muligt lige for tiden – hvad siger den 

coronaforordning? Alternativer overvejes 

-  

 

  

 

Ad 6 

SR afventer, Michael K. tager det evt. op i fællesrådet 

  

  

Ad 7  

Famly  

Bliver kun brugt af få personer 

Det kunne være rart, hvis alle skolens informationer er samlet et sted 

Skoleforeningen tager et nyt system i brug i det næste skoleår, som bl. a. fungerer som intra – det er 

til alle skoler 

  

Ad 8  

Ideen blev præsenteret og den bliver taget det med til næste PR møde 

 

Ad 9 

Indvielsen af udbygningen bliver rykket til næste år 

Skolens fødselsdag (30.10.21) bliver fejret internt med nogle kagemænd 

 

Ad 10 

Ingen møder – ikke noget nyt 

 

 

Ad 11 

Politisk aktivitet på skolen blev diskuteret 

 

 

 

Punkter på næste dagsorden: Skolens Logo 

 

Næste møde: 19.10.21 kl. 19:00 

 

 

 

 

Venlig hilsen 

Michael 

 



 

 

 


